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diverses fonts, han anat adquirint 
poder al llarg del temps i estan al 
darrera de la Revolució francesa, 
les Guerres Mundials, els atemp-
tats de l’11 de setembre de 2001, 
les guerres a l’Afganistan i l’Iraq i 
la crisi econòmica actual).

Hi ha qui diu que s’està treba-
llant per provocar una 3a Guerra 
Mundial...
Els Illuminati no se’n sortiran. La 
raó de la força no pot triomfar so-
bre la força de la raó. Si no els per-
donem però, els donem força.

Com veus els moviments socials 
dels últims temps?
Els fets d’Islàndia i moviments 
com el Procés Constituent a Ca-
talunya d’Arcadi Oliveres i Teresa 
Forcades em fan tenir il·lusió. No 
hem de tenir cap dubte que les 
coses van bé perquè si en dubtem 
nosaltres mateixos que volem el 
canvi, malament!

Ets crític amb les religions...
Sí, han tergiversat el missatge dels 
iniciadors i no deixen desenvolu-
par la personalitat de les persones.

També amb el sistema educatiu...
Des de l’escola es fomenta la incul-
tura descaradament. Els professors 
i els alumnes haurien d’estar tots al 
mateix nivell i hauríem d’aprendre 
a escoltar la mainada. Vaig tenir la 
sort d’anar a una escola de la Sego-
na República que em va ensenyar a 
ser persona, fomentant els dictats 
lliures, la resolució de problemes 
sense memoritzar, sense càstigs. 

“Les vacunes causen 
molts efectes secundaris 
i no està demostrat que 
tinguin beneficis per a 
la salut”

I de les vacunes...
Sí, els seus components causen 
molts efectes secundaris i no està 
demostrat que tinguin beneficis 

per a la salut. La millor vacuna 
que podem tenir és estar en con-
tacte amb els virus i bacteris. Poca 
gent sap que Pasteur va desmentir 
en el seu testament que els virus, 
bacteris i microbis provoquin les 
malalties ja que n’estem envoltats 
sinó que és quan ens afeblim que 
ens afecten.

“He vist personalment 
cures de càncers”

També tens un pensament poc 
difós sobre el càncer...
Per l’experiència que tinc en les me-
ves sessions, els càncers són disfun-
cions emocionals que es manifesten 
de manera física. Per exemple, quan 
una persona s’acostuma a callar co-
ses, desenvolupa càncer de llengua. 
Quan es té algun trauma, també 
se’n pot crear un.  Si som capaços 
d’escoltar el missatge que ens do-
nen els càncers i connectem amb 
la font, es produeixen remissions 
espontànies. He vist personalment 
cures de càncers. Una altra cosa és 
que els metges modifiquin els infor-
mes perquè no en quedi constància.

Quin és el poder de les plantes?
La gran majoria de les malalties es 
poden curar amb plantes però la 
pressió de les facultats de medici-
na, lligades a les farmacèutiques, 
marquen les línies d’investigació. 
Hem de tornar a les plantes, que 
ens ajuden a enfortir el sistema im-
munològic, no tenen contraindica-
cions i són barates. Moltes les te-
nim a tocar de casa i animo la gent 
a cultivar les seves pròpies plantes 
per les propietats que tenen quan 
les mengem i per la regeneració de 
l’ambient.

Posa’ns alguns exemples de les 
seves propietats.
En citaré només algunes:
- L’arrel d’ortiga deixa el cabell bri-
llant i els troncs i les fulles, en infu-
sió i menjats, són rics en minerals. 
Es diu que és també anticancerígena.
- La farigola, la camamilla i el ro-

maní són també molt potents.
- La tintura i la planta d’epilobi de 
flor petita va bé per la infecció uri-
nària, el càncer i la pròstata.
- L’àloe vera absorbeix les radiaci-
ons i deixant que alliberi el suc a la 
boca, pot curar un refredat en un 
matí. Aplicat a la pell cura ràpida-
ment les cremades. 
- El plantatge és antihemorràgic, 
cicatritzant i va bé contra l’afonia.
- L’artemisa cura la malària.

Dóna’ns alguna referència per 
aquells que vulguin aprofundir-hi:
El llibre de Josep Pàmies “La co-
mida que pisamos”, el de Maria 
Treben, “Remedios de la botica del 
señor” i www.dolcarevolucio.cat.

Estàs involucrat en un projecte de di-
fusió de les plantes. Comenta’ns-ho.
Amb en Josep Maria Trias formem 
la delegació a Girona de Dolça Re-
volució. Tenim un projecte a Caldes 
consistent en plantar herbes medi-
cinals de la zona sense transgènics 
ni químics i explicar-ne les propie-
tats. Tenim la intenció d’obrir-la al 
públic aquest setembre.

“La gran majoria de 
les malalties es poden 
curar amb plantes”

Fas iniciacions i sessions de reiki 
a casa. Parla’ns-en una mica...
El reiki és una manera de viure que 
et canvia la forma d’entendre les co-
ses. La transmissió d’energia té un 
potencial enorme. Hi ha persones 
que amb 3 sessions a la setmana du-
rant un mes i mig em diuen que no 
saben què els passa però que ho ve-
uen tot diferent. Per fer iniciacions 
de Reiki cobro la voluntat ja que el 
que rebo en una iniciació no es pot 
pagar. El que em fa falta per viure ja 
m’arriba per altres bandes.

En Paulí s’ofereix i diu que està 
disponible per a tothom qui ho 
necessiti. Hi podeu contactar per 
telèfon (972470823) o per correu 
(pauliboada@gmail.com). 
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